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نشســـت جنبـــش پارالمپیـــک صبح 
دیـــروز با حضور احمـــد دنیامالی وزیر 
ورزش و  جوانان، محمود خسروی وفا 
و  لمپیـــک  ا ملـــی  کمیتـــه  ئیـــس  ر
سیدمحمد شروین اســـبقیان معاون 
توســـعه ورزش قهرمانـــی در محـــل 
وزارتخانه برگزار شـــد اما از مســـئولان 
کمیتـــه ملـــی پارالمپیک فقـــط مریم 
کاظمی پور نایب رئیس بانوان در این 
نشست حضور داشـــت. این نشست 
بـــرای کمیته ملـــی پارالمپیـــک بود و 
باید غفـــور کارگـــر، محمـــد پولادگر و 
اصغـــر حســـن زاده در ایـــن نشســـت 

حضـــور پیـــدا می کردند.
در حالی کـــه وزیـــر ورزش و جوانان با 
وجود دغدغه های فراوانی که داشـــت 
خـــودش را به این نشســـت رســـاند و 

محمود خســـروی وفا هم برای نشـــان 
دادن اهمیـــت آن در جلســـه حاضـــر 
شد اما مشـــخص نیست که مسئولان 
کمیته ملـــی پارالمپیک چه نشســـت 
مهمـــی را داشـــتند کـــه از حضـــور در 
این جلســـه خـــودداری کردنـــد. البته 
مریـــم کاظمی پـــور بـــه عنـــوان نایب 
رئیـــس بانـــوان پارالمپیـــک در ایـــن 
نشســـت حضـــور داشـــت امـــا حتماً 
مســـئولان کمیته ملـــی پارالمپیک به 
این موضـــوع بایـــد واقف باشـــند که 
وقتـــی در نشســـتی کـــه وزیـــر ورزش 
حضور دارد؛ حتمـــاً باید رئیس کمیته 
ملـــی پارالمپیک هم در این نشســـت 

حاضر می شـــد.
احمد دنیامالی وزیـــر ورزش و جوانان 
بـــا بیـــان اینکـــه دغدغـــه بازی هـــای 
پاراآسیایی ناگویا را دارد، از تلاش برای 
کسب نتیجه درخشـــان در این بازی ها 
گفـــت: »در همگانـــی کـــردن ورزش 
مســـئول هســـتیم، امـــا دســـتگاه های 

مختلـــف در اجرایی کردن این مســـأله 
انتظـــار دارم  نقـــش مهمـــی دارنـــد. 
کـــه ورزش پارالمپیـــک در بازی هـــای 
پاراآســـیایی و پارالمپیـــک درخشـــش 
خوب و قابل توجهی داشـــته باشـــد و 
در ایـــن راه، زمینه هـــای لازم را فراهـــم 
خواهیم کـــرد.« وزیـــر ورزش در حالی 
از فراهـــم کـــردن شـــرایط بـــرای ناگویا 
خبـــر داده و حتی از اهمیـــت برگزاری 
جلســـات تخصصی در این حـــوزه خبر 
داده که ظاهراً دغدغه مسئولان کمیته 
ملـــی پارالمپیک چیز دیگری اســـت و 
گرنـــه حداقـــل زحمت حضـــور در این 

نشســـت را بـــه خودشـــان می دادند.
محمـــود  نشســـت  ایـــن  ادامـــه  در 
ر  د ل ها  ســـا کـــه  فا  ی و و خســـر
پارالمپیک تـــلاش کرد تـــا این ورزش 
بـــه جایـــگاه فعلـــی برســـد؛ گفـــت: 
»ورزش جانبـــازان و توان یابـــان برای 
دولـــت و وزیـــر ورزش و  جوانان دارای 
اهمیت اســـت. کمیتـــه  پارالمپیک و  

ورزش جانبـــازان ظرفیت های زیادی 
می تواننـــد  فدراســـیون ها  و  دارنـــد 
بـــر ظرفیـــت تخصصـــی، انگیزشـــی 

پارالمپیـــک تکیـــه کننـــد.«
ملـــی  کمیتـــه  مســـئولان  ز  هنـــو  
پارالمپیک توضیـــح ندادند که چرا در 
این نشســـت حاضر نشدند اما به نظر 

آنهـــا از موضوعی دلخور هســـتند اما 
واقعیت این اســـت این گونـــه رفتارها 
یکبـــار دیگر ثابت کرد کـــه برای برخی 
از افـــراد فقط بـــودن در یک مجموعه 
مدیریتی مهم اســـت امـــا اینکه تا چه 
انـــدازه بـــه وظایف خود عمـــل کنند، 

اهمیتـــی ندارد.

بی توجهی مسئولان کمیته ملی پارالمپیک به جنبش پارالمپیک

دنیامالی و خسروی وفا آمدند اما کارگر و پولادگر نه

سایه روشن های ورزش ایران در بازی های آسیایی ناگویا

پر مدال های بی مدال

19 مـــاه مانده بـــه بازی های آســـیایی 2026 ناگویا، 
هـــدف ایـــران ارتقای رتبه کاروان ورزشـــی اســـت. 
احمـــد دنیامالـــی وزیر ورزشـــی که 12 ســـال پیش 
وقتـــی رئیس فدراســـیون قایقرانی بود و درســـت 
قبل از المپیک لندن به بهانه بازنشســـتگی برکنار 
شـــد، با وجودی که خیلی هـــم دور از ورزش نبود 
حالا با رأی اعتماد مجلس، ســـکاندار ورزش ایران 
شده اســـت. او همان اول یکی از مأموریت هایش 
را ارتقـــای عزت و افتخـــار ملی بـــا ورزش قهرمانی 
دانســـت و از این گفت که برنامه هـــای زیادی برای 

تحقق ایـــن مأموریت دارد.
دنیامالـــی بـــرای ارتقـــای عـــزت ورزش قهرمانـــی، 
درخشـــش در بازی هـــای آســـیایی 2026 هانگژو و 
بعد هـــم المپیک 2028 لس آنجلس را در دســـتور 

کار دارد.
بـــا  را  توقعـــش  صریـــح  خیلـــی  ورزش  وزیـــر 

. کـــرد ح  مطـــر ن ها  ســـیو ا ر فد

حضور پرفروغ در بازی های آسیایی 2026 ناگویا
»مـــا نتیجه خوبـــی در گوانگژو داشـــتیم و ۲۰ طلا 
گرفتیم و در اینچئون به ۲۱ طلا رســـیدیم، اما بعد 
از آن افـــت طلا و نـــزول جایگاه. بایـــد واقع بینانه 
تحلیل کنیـــم تا ۱۳ طـــلای هانگژو بـــه ۲۵ طلا در 
ناگویا تبدیل شـــود. من می گویم امکانپذیر است. 
انتظـــار از ما بالا اســـت و قرار نیســـت فقط وضع 
موجود را حفـــظ کنیم. فاصله پـــاداش مدال طلا 

بـــا نقره را هم بایـــد قابل توجه بـــالا ببریم.«

تمرکز روی رشته های پرمدال
دنیامالی کـــه فدراســـیون ســـابقش در بازی های 
آســـیایی 2010 گوانگـــژو با 5 مـــدال؛ دو مدال طلا، 
یـــک نقـــره و دو برنـــز در چهارمـــی کاروان ایران در 
جـــدول رده بندی ســـهم زیادی داشـــت، حالا هم 
تأکیـــد زیـــادی روی رشـــته های مـــدال آور دارد. در 
حالی که بعـــد از گوانگژو، بار اصلـــی کاروان ایران 
در بازی هـــای آســـیایی و المپیک را همچنان ســـه 
رشته سنتی ایران می کشند؛ کشـــتی، وزنه برداری 

و تکواندو.
اما دنیامالی قدم اول را برداشتن بار از روی دوش 
سه رشـــته ســـنتی می داند آن هم با توجه ویژه به 
رشـــته های پرمدال. کاری که کمیته ملی المپیک، 
بعـــد از بازی هـــای آســـیایی 2010 می خواســـت بـــا 
راه انـــدازی کمیته رشـــته های پرمـــدال انجام دهد 
امـــا در حـــد حرف مانـــد. حـــالا احمـــد دنیامالی 
بـــرای رشـــته های  می گویـــد: »برنامه ریـــزی مـــا 
پرمـــدال مثل تیرانـــدازی، دوومیدانـــی و قایقرانی 
اســـت تا ظرفیت مدال آوری در بازی های آســـیایی 

و المپیک را بـــالا ببریم.«

دوومیدانی و وعده 10 مدال
در بیـــن رشـــته های پرمـــدال دوومیدانـــی اوج 
کارش همـــان بازی هـــای آســـیایی 2010 گوانگـــژو 
بـــود. بـــا 5 مـــدال. دو طلای احســـان حـــدادی و 
ســـجاد مـــرادی در مواد پرتـــاب دیســـک و دو 800 
متـــر. دو نقـــره ســـجاد مـــرادی و کاوه موســـوی در 
مـــواد 1500 متـــر و پرتـــاب چکـــش و برنـــز محمـــد 
صمیمـــی پرتاب دیســـک. اتفـــاق خوبی کـــه بعد 
آســـیایی  بازی هـــای  مـــدال دوومیدانـــی در  از 
1974 تهـــران رخ داد. 5 مدال بازی های آســـیایی 
گوانگـــژو، امیـــدواری را بـــه دوومیدانـــی داد تا کم 
کـــم جـــزو رشـــته های پرمـــدال کاروان ایـــران قرار 
بگیـــرد. همان موقع ســـیدمصطفی کریمی رئیس 
فدراســـیون دوومیدانی به وزیر وقـــت گفته بود با 
تخصیص بودجه 10 میلیـــاردی در 2014 اینچئون 10 

مـــدال تحویل بگیرید. بودجـــه 10 میلیاردی ظاهراً 
خیلـــی زیاد بـــود که خبـــری از آن نشـــد و بعد هم 
کریمی به خاطر بازنشســـتگی از فدراســـیون رفت 
و رفتـــن همانا و در بازی های آســـیایی 2014، 2018 
و 2022 تعـــداد مدال هـــای دوومیدانـــی از 3 مدال 
بیشـــتر نشـــد. البته حالا احســـان حدادی رئیس 
جوان فدراســـیون دوومیدانی ســـودای مدال آوری 
در بازی های آســـیایی را دارد. به خاطر همین از روز 
اولی که رأی اعتماد مجمع فدراســـیونش را گرفت 
قـــول 10 مـــدال در ناگویا را داده: »بهتر اســـت ما از 
جمـــع 144 مـــدال دوومیدانی 10 مـــدال بگیریم تا 
اینکـــه 4 مـــدال از 10 مـــدال. ما هـــم در بازی های 
آســـیایی ناگویا 10 مـــدال می خواهیم نه بیشـــتر.«
دنیامالـــی دوومیدانـــی را فرصـــت بزرگـــی بـــرای 
مدال آوری بیشـــتر در بازی های آســـیایی دانســـت 
و جســـارت رئیس جـــوان فدراســـیونش به دلش 
نشست که اولین جلســـه تخصصی برای بازی های 
آســـیایی را با حدادی گذاشـــت. وزیر ورزش دراین 
بـــاره گفتـــه: »دوومیدانـــی بـــه عنوان رشـــته مادر 
و پرمـــدال بایـــد در همـــه رویدادهـــا مـــدال آوری 
کنـــد. یک فرصـــت تاریخـــی داریم که بایـــد از این 
فرصت اســـتفاده کنیم. رؤســـای فدراســـیون های 
مـــا باید این شـــهامت را داشـــته باشـــند کـــه برای 
رســـیدن بـــه موفقیـــت قـــول بدهنـــد، همان طور 
کـــه آقای حـــدادی این جســـارت را داشـــت و برای 
بازی های آســـیایی قول داد.« حدادی در قدم اول 
بـــرای تحقق وعـــده اش اردوی متمرکـــز برپا کرد تا 
دوومیدانـــی کاران دور از هیاهـــوی فضای مجازی و 

با امکانـــات کامل فقـــط تمرین کننـــد و تمرین.
 

  قایقرانی و توقع مدال طلا
قایقرانـــی هـــم یکی از رشـــته های پرمدال اســـت. 
رشـــته ای که درخشـــش آن به بازی های آســـیایی 
2010 گوانگـــژو بـــا دو مـــدال طـــلا و یک نقـــره و دو 
برنز ختم شـــد. کم کم مدال های طـــلای قایقرانی 
بعـــد از گوانگژو آب رفت. یعنـــی در 2014 اینچئون 
یک مـــدال طلا بـــه دســـت آورد، 2 نقـــره و 6 برنز. 
تعـــداد مدال هـــای پاروزنـــان در 2018 جاکارتا تنها 
4 نقره بود و ســـه برنز. اما ســـرآمد افـــت قایقرانی 
در بازی های آســـیایی 2022 هانگـــژو توی ذوق زد؛ 
آنجایی که قایقرانی برخـــلاف وعده ای که علیرضا 
ســـهرابیان برای 10 مـــدال داده بـــود، طلا که هیچ 
پاروزنـــان تنها 5 مـــدال گرفتند کـــه دو مدال نقره 
بود و ســـه برنز. هرچند بیشترین تعداد ورزشکار را 
داشـــت اما کمترین مدال را گرفـــت. با این نتیجه 
قایقرانی دو دوره بازی های آســـیایی حسرت به دل 

مدال طـــلا ماند.
دنیامالـــی به خاطـــر تجربه ریاســـتش در قایقرانی 
تعصـــب خاصی روی این رشـــته دارد. او با اشـــراف 
کامـــل به قایقرانی در جلســـه تخصصـــی بازی های 
آســـیایی ناگویـــا از انتظارش بـــرای تصاحب مدال 
گفتـــه: »در ادوار مختلـــف بازی های آســـیایی که 
حضور داشـــتیم ۱۵ مدال کســـب کردیم که از این 
تعـــداد تنهـــا 3 مدال طـــلا گرفته ایم. قبـــلاً هدف 
ما مـــدال آوری بـــود ولی حـــالا باید رنگ مـــدال را 
بهتر کنیـــم. مـــا می خواهیم ظرفیت مـــدال آوری 
را نســـبت بـــه قبل دوبرابـــر کنیـــم. ظرفیت فعلی 
ورزش ایـــران نشـــان می دهـــد کـــه مـــا می توانیم 
در بازی هـــای آســـیایی ناگویـــا تعـــداد مدال هـــا را 

دوبرابـــر کنیم.
ظرفیت فنـــی ایـــران در قایقرانی نســـبت به قبل 
بـــالا رفتـــه اســـت. فدراســـیون قایقرانی تـــازه در 
مـــداری قرار گرفته کـــه باید از ورزشـــکارانش بهره 
ببـــرد و فرامـــوش نکنید کـــه مدال طـــلا ارزش ما 

را بـــالا می برد.«
هرچنـــد وزیـــر ورزش خیلـــی صریح مـــدال طلا را 
از قایقرانـــی بـــرای بازی های آســـیایی 2026 ناگویا 
مطرح کـــرد اما ظاهـــراً علیرضا ســـهرابیان رئیس 
فدراســـیون ترجیح داد جانب احتیاط را نگه دارد 
تا اتفـــاق هانگژو تکرار نشـــود و تنهـــا وعده تلاش 

را داده است.

کار سخت دوچرخه سواری
دوچرخه ســـواری هم یکی از رشته های پرمدال 

اســـت. رشـــته ای کـــه 54 مـــدال در بازی های 
آســـیایی بین رکابزنان زن و مرد مواد مختلف 
تقســـیم می شـــود. امـــا دوچرخـــه ســـواری 
ایـــران در چند دوره اخیر بازی های آســـیایی 
جـــز یک بـــار و توســـط محمـــد دانشـــور در 
اینچئـــون رنگ مـــدال طلا را ندیده اســـت. 

ســـهم دوچرخـــه ســـواری ایـــران از بازی های 
آســـیایی گوانگژو تنها دو برنزبود و در اینچئون 
شـــرایط خیلـــی بهتـــر بود با ســـه مـــدال طلا، 
نقـــره و برنزی که رکابزنان گرفتنـــد. اما جاکارتا 

هیـــچ خبـــری از مدال نبـــود و ایرانی ها دســـت 
خالـــی بـــه تهـــران برگشـــتند و فرانـــک پرتوآذر 
هـــم در بازی هـــای آســـیایی 2022 هانگـــژو بـــا 

برنـــزش در کـــراس کانتـــری کوهســـتان بـــرای 
ایران آبروداری کرد. با اینکه دوچرخه ســـواری 
رشـــته پرمدالی اســـت اما کار برای ایرانی هایی 
که زیرســـاخت و تجهیزات اســـتاندارد ندارند 
خیلـــی ســـخت اســـت. البتـــه شـــرایط برای 
تجهیـــزات آنهـــا بهتـــر شـــده امـــا همچنـــان 
پیســـت غیراســـتاندارد برای رکابزنان پیست 
چالش همیشـــگی است. علی لبیب رکابزن 
نیمـــه اســـتقامت المپیکـــی کـــه در پاریس 
با طلسم شـــکنی به خـــط پایان رســـید هم 
امید دوچرخه ســـواری جاده ایران محسوب 
می شـــود اما دســـتیابی به مـــدال و آن هم 
از نـــوع طلا کمـــی دور از دســـترس به نظر 

. سد می ر
 

الفتی همچنان تنها امید ژیمناستیک
در حالی که قبلاً خبری از ژیمناســـتیک 
ایـــران در بازی های آســـیایی نبـــود، اما 
در  هانگژو طلسم شـــکنی شـــد. مهدی 

الفتی ژیمناســـت ایرانی با مـــدال نقر ه اش 
در بازی های آســـیایی 2022  هانگژو، رشـــته 

مادر ورزش را ســـربلند کرد. الفتی با امکانات 
کـــم این مـــدال را بـــه دســـت آورد و بـــه همین 

خاطر ارزش مدالش بیشـــتر از این اســـت. او بعد 
از تجربـــه المپیک پاریس، حالا هم تنها شـــانس 
ژیمناســـتیک ایـــران در بازی های آســـیایی 2026 

ناگویـــا به حســـاب می آید.
 

راه بعید شنا
شـــنا هـــم جـــزو رشـــته  های پرمـــدال اســـت اما 
ایرانی  هـــا شـــانس زیادی بـــرای تصاحـــب مدال، 
از نوع طلایـــش ندارنـــد. مگر اینکه فدراســـیون 
شـــنا روی شـــناگران ایرانی الاصـــل مقیـــم خارج 
مثل ســـامیار عبدلـــی حســـاب کند. شـــناگرانی 
کـــه زیر نظر مربـــی خود و در کشـــور های خارجی 
تمریـــن می کننـــد و تنهـــا بـــرای ایـــران در ناگویا 

مســـابقه دهند.
 

تیراندازی و اما اگر ها
تیراندازی هم در ردیف رشـــته  های پرمدال است، 
هر چند ایران به خوبی از این شـــانس اســـتفاده 
نکـــرده اســـت. شـــاید برخـــلاف انتظـــار نتیجـــه 
تیرانـــدازی ضعیـــف هم بـــوده اســـت. تیراندازی 
در بازی هـــای آســـیایی 2022  هانگـــژو تنهـــا یـــک 
مـــدال برنـــز از تپانچه میکـــس گرفـــت. اما حالا 
احمـــد دنیامالـــی وزیـــر ورزش توقـــع دیگـــری از 

تیرانـــدازی دارد.
 او خیلـــی صریح در جلســـه تخصصی بـــا مرتضی 
قربانـــی رئیـــس فدراســـیون تیرانـــدازی گفتـــه: 
»انتظـــارات از تیرانـــدازی بـــالا رفته اســـت. ما تا 
زمـــان بازی هـــای آســـیایی ناگویـــا فرصـــت کمی 
داریـــم و بایـــد ســـخت تـــلاش کنیـــم و اردو های 
باکیفیت تری داشـــته باشـــیم. البتـــه باید موادی 
کـــه شـــرایط بهتـــری دارد اولویت بنـــدی شـــوند 
تـــا رســـیدگی بهتری انجـــام دهیـــم. طبیعتـــاً در 
بازی هـــای آســـیایی و المپیـــک در ماده  هایی که 

هیچ شانســـی نداریم نمی توانیم ســـرمایه گذاری 
بزرگی کنیـــم ولی این بـــدان معنا نیســـت که آن 

ماده  هـــا را ر هـــا کنیم.«
البته فشنگ تست شده پاشـــنه آشیل تیراندازان 
ایـــران شـــده اســـت و تمرین خشـــک و مســـابقه 
بـــا فشـــنگ کار آنهـــا را بـــرای رقابـــت ســـخت تر 
کـــرده اســـت. باید دید فدراســـیون تیرانـــدازی با 
توقعی کـــه وزارت ورزش دارد چه تدابیری در نظر 
می گیـــرد تا تیرانـــدازی هم در ردیف مـــدال آوران 

قـــرار بگیرد.
 

شارژ ورزش با بودجه 
وزارت ورزش امـــا بـــرای تجهیـــز، حمایـــت و 
حرکت رو بـــه جلوی ورزشـــکاران باید بودجه 
ویـــژ ه ای به فدراســـیون ها بدهـــد. کاری که تا 

الان در ســـال  های آمادگـــی قبـــل از بازی های 
آسیایی و المپیک می شـــد. البته کنار آن باید 
نظارتی خاص روی فدراســـیون ها برای هزینه 
بودجه داشـــته باشـــد. کمیته ملـــی المپیک 
یکـــی دو دور ه ای ناظرانـــی را بـــرای نظـــارت بر 
کار فنی فدراســـیون ها داشـــت کـــه البته این 

کار هم معایبی داشـــت. 
بـــه نظـــر می رســـد دنیامالی بـــا تجربـــه ای که 
در قایقرانـــی داشـــته، حـــالا بهتـــر از بقیه وزرا 
بتواند شـــرایط را برای درخشـــش ورزش ایران 
در ناگویـــا فراهـــم کنـــد. هرچنـــد در این بین 
نبایـــد از امکانات، تلاش و پیشـــرفت رقبا هم 
غافل شـــد. ایران بـــه گفته وزیـــر ورزش برای 
جبـــران ناکامـــی در  هانگژو و تحقـــق چهارمی 
حداقل بایـــد 30 مدال طلا بگیـــرد و 100 مدال 

رنگارنـــگ. در واقـــع ایران باید بـــرای این مهم 
با هند و ازبکســـتان رقابت کنـــد. در حالی که 
ورزش هنـــد از ایـــران جلوتـــر نباشـــد عقب تر 
هم نیســـت و حتی ســـودای میزبانی المپیک 

2036 را دارد.
 بنابرایـــن  چهارمـــی بازی های آســـیایی ناگویا 
کار راحتـــی نیســـت امـــا از طرفـــی بـــه گفتـــه 
احمـــد دنیامالـــی ورزش ایـــران باید بـــا توجه 
بـــه شـــرایط و فضایـــی کـــه هســـت، ذهـــن و 
بـــاورش را متعالی تـــر کنـــد. یا به قول شـــهید 
حســـن تهرانـــی مقـــدم تنها آدم هـــای ضعیف 
یـــک  کار می کننـــد. در  امکاناتشـــان  طبـــق 
کلام ورزشـــکاران ایرانـــی بـــا غیـــرت و تعصب 
کنـــار حمایت مـــادی و معنـــوی وزارت ورزش 
می تواننـــد ایران قوی را به رخ آســـیا بکشـــند.

نگاه ویژه به ورزش زنان
سهم مدال آوری زنان ورزشـــکار ایرانی در بازی های آسیایی  هانگژوی 
چیـــن ۳۳ درصـــد و در پاراآســـیایی ۳۲ درصـــد بـــود. عـــددی کـــه از 
بازی هـــای آســـیایی گوانگژو با 23 درصد شـــروع شـــد و بـــه ترتیب با 
پشت ســـر گذاشـــتن رشـــد ۲۶، ۲۷، ۲۸ درصدی به 33 درصد  هانگژو 
رســـید. درصدی که به نســـبت حضور 77 نفره ورزشـــکاران زن نسبت 

. ست ا خوبی 
وزارت ورزش و در رأس آن احمـــد دنیامالـــی خـــوب می دانـــد بـــرای 
موفقیـــت و درخشـــش ورزش ایـــران در آســـیا و دنیـــا می توانـــد روی 
ورزش زنان حســـاب کند. او مطمئن اســـت وقتی برای زنان ورزشـــکار 
برنامه ریـــزی کنـــد، نتیجه ای جز درخشـــش در کار نیســـت. به همین 

خاطـــر همـــان اول موضعش را روشـــن کـــرد: »ما برنامه ریـــزی خوبی 
بـــرای ورزش زنـــان بانوان داریـــم و هدف ما این اســـت کـــه در حوزه 
زنـــان رشـــد قابل توجهی در مدال آوری داشـــته باشـــیم. ایـــن قول را 
بـــه رئیس جمهـــور می دهیم کـــه ســـهم مـــدال آوری بانوان مـــا ارتقا 
پیدا کند .« وزارت ورزش می خواهد با ســـرمایه گذاری بیشـــتر شـــانس 
مـــدال آوری کاروان ایران در ناگویـــا را بالا ببـــرد: »5 درصد مدال  های 
ما مربوط به زنان اســـت، در حالـــی که ۳۵ درصد اعزام  هـــا برای زنان 
بوده اســـت. اگر در اعزام  ها از زنان حمایت بیشـــتری داشـــته باشـــند 
قطعاً مدال  های بیشـــتری به دســـت می آیـــد. در بخـــش ورزش زنان 

باید با حرکـــت هدفمندتـــر، کار ویژه صـــورت بگیرد.«

گزارش یک

مهری رنجبر
روزنامه نگار

محسن وظیفه
روزنامه  نگار

سه پینگ پنگ باز ایرانى در کاپ آسیا

 تورس کمتر از چهار ماه در ایران

بـــرادران عالمیـــان و ندا شهســـوارى ســـه ملى پوش 
تنیـــس روى میز ایران جـــواز حضور در کاپ آســـیا را 

بدســـت آوردند.
با اعلام کنفدراســـیون تنیس روى میز آسیا سه ملى 
پوش پینگ پنگ ایران ســـهمیه  کاپ آســـیا را گرفتند 
و به عنـــوان نمایندگان ایران در یکـــى از معتبرترین 

رقابت هاى قاره کهن حاضر هســـتند.
نوشـــاد عالمیان نفر اول ورزشـــکاران ایرانـــى در رده 
بنـــدى جهانـــى و دارنـــده رنکینـــگ ٤٩ دنیـــا و نیمـــا 
عالمیـــان نفـــر دوم ورزشـــکاران ایرانـــى در رنکینگ 
و دارنـــده رتبـــه ١٥١ دنیـــا بـــه همـــراه ندا شهســـوارى 

کاپیتان تیم ملى بانوان کشـــورمان موفق به کســـب 
ســـهمیه رقابت هاى کاپ آســـیا شـــدند و اســـفندماه 
ســـال جارى بـــراى حضـــور در ایـــن مســـابقات عازم 

چیـــن خواهند شـــد.
در مجموع 400 هزار دلار جایزه به ورزشـــکاران حاضر 
در ایـــن مســـابقات تعلـــق می گیرد  کـــه  قهرمان این 
مسابقات 60 هزار دلار و نایب قهرمان مسابقات کاپ 
آســـیا 30 هزار دلار جایزه نقدى دریافت خواهند کرد.

مســـابقات تنیـــس روى میـــز کاپ آســـیا از یـــک تا 5 
اســـفندماه بـــه میزبانى شـــهر شـــنزن چیـــن برگزار 

خواهد شـــد.

فدراســـیون بوکس ایران با قراردادی حدوداً چهار 
ماهه، الـــوی تورس را به عنوان ســـرمربی تیم ملی 

بزرگسالان معرفی کرد.
 بعد از جدایـــی عجیب و غریب فونتانا ســـرمربی 
کوبایـــی تیـــم ملـــی بوکس، حـــالا مســـئولان این 
فدراســـیون یـــک ســـرمربی کوبایـــی دیگـــر را بـــه 

ایـــران آوردند.
 مربـــی ای کـــه قـــراردادش چهارماهـــه اســـت و 
مشـــخص نیســـت که این مربی در این مدت قرار 

اســـت چـــه کاری انجام بدهـــد. تیم ملـــی بوکس 
خـــودش را بـــرای بازی هـــای ناگویا بایـــد مهیا کند 
اما مربی را جذب کرده کـــه فقط چهارماه فرصت 
دارد تا خودش را نشـــان بدهد. مشـــخص نیست 
کـــه در این چهارماه این مربـــی کوبایی چه تحولی 
باید در تیم ایجاد کند. اصـــلاً چه نتیجه ای در چه 
مســـابقه ای مســـئولان را راضـــی می کنـــد؟ به نظر 
بعید اســـت ایـــن ســـرمربی کوبایی در ایـــن چهار 
مـــاه حتی بتواند نام اعضای تیـــم را هم یاد بگیرد.


